
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 25.04.2022 
 

Mødedato 

24.05.2022 

 

Mødested/lokale 

Strandgade 2E 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

19.30 

Deltagere  

Henrik Fenger Lynggaard, Jens Ove Dalby, Torben Steenholdt, Majbritt Skov Christensen, Pernille 

Bruun Ganzel Jensen, Jeppe J Moos, Bastian Moos 
Fraværende  

Jeanette Irene Hansen, Palle Laursen, Emil Djozlic 

 
Dato 

25.05.2022 

Referent 

Birthe Østenkjær Hansen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

 

2. Godkendelse af 

referat fra mødet 

den 25.04.2022 

 

 

3. Tilsyn med 

hjemkundskabsloka-

let på Afd. 

Damhaven 

 

 

 

4. Skoleårets 

planlægning 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Trafik 

 

 

Maria Størup var ordstyrer. 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

Bestyrelsen besøgte hjemkundskabslokalet på Afd. Damhaven. Lokalet bruges 

af elever fra både Afd. Damhaven og Afd. Strandgade. Om aftenen er der 

mange fritidsbrugere, der benytter lokalet. Eleverne skal selv sørge for at holde 

orden, men der er en lærer, der har som opgave at have opsyn med lokalet. 

Bestyrelsen fandt køkkenet mangelfuldt udstyret men ellers et fint lokale. 

 

 

Jens Ove Dalby præsenterede timefordelingsplanen og de nye ringetider, der 

gælder i det kommende skoleår. Timetallet er uændret i forhold til indeværende 

skoleår. Fremover starter skoledagen kl. 8.00 for alle elever. Lektionslængden i 

udskolingen vil fortsat være på 45 minutter for alle. På Afd. Damhaven laves to 

forskellige lektionslængder. Almendelen får lektioner af 45 minutters varighed, 

og specialafdelingen får lektioner af 30 minutters varighed. 

Der blev spurgt ind til, om det var muligt at starte skoledagen endnu tidligere. 

Det ville blive en udfordring især for specialafdelingen, hvor eleverne i forvejen 

kan have lang transporttid. 

Timefordelingsplanen blev godkendt. 

 

 

Majken Kobbelgård fra Teknik & Miljø har været besøg, og hun virkede meget 

interesseret i de trafikmæssige udfordringer. Vi satser på en god løsning. 

 



 

 

 

6. Årshjul 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7. Forældrehenven-

delser 

 

 

8. Eventuelt 

 

 

 

Næste møde er et kort møde af en times varighed. De nye 

bestyrelsesmedlemmer inviteres til at deltage, og mødet starter med, at den nye 

bestyrelse konstituere sig. Vi har fået lov til at køre med underbemanding i 

bestyrelsen, hvilket betyder, at Jeppe Moos kan træde ud af bestyrelsen som 

ønsket. Det blev aftalt, at vi igen forsøger at få eksterne medlemmer ind. Ret 

evt. blikket mod 10’eren. 

 

Præsentation af det nye førskoleforløb skal sættes i årshjulet. 

 

På første møde i det nye skoleår udarbejder vi et årshjul. 

 

På det første møde i det nye skoleår vil vi sætte branding af skolen i fokus. Det 

vil være interessant at undersøge, hvorfor vi bliver tilvalgt/fravalgt. 

 

 

Ingen forældrehenvendelser. 

 

 

 

Elevrådet fra Afd. Strandgade ønsker udgangstilladelse og nye møbler i 

fysiklokalet. Ønskerne drøftes næste skoleår. 

 

Sidste skoledag var alle udklædte og havde en god dag. Lærerne vandt alle tre 

fodboldkampe. Traditionen tro sluttede dagen af med pizza. 

 

 

 

Næste møde onsdag den 15.06.2022 kl. 17.30 – 18.30 på Afd. Strandgade 


